
Bestyrelsesmøde 20-09-2023 

Tilstede 

• Jonas Møll 

• Lasse Klovborg Madsen 

• Jonas Lundberg 

• Oda Jystad Jensen 

• Jeppe poder (via Teams) 

• Lars Lund (via Teams) 

Fraværende 
- Mathias Ølgaard 

Referat 
Udarbejdes af Lasse 

Meddelelser 
- Falck-kasser er ankommet – skal hænges op i f.eks. træningsareal. Tidligere abonnement 

annulleres. 

- Mus og rotter – skadedyrbekæmperen har sat fælder op og der afventes yderligere information på 

hvordan vi skal forholde os. Kage og mad skal i køleskabet eller lukket beholder. Der skal bestilles 

skraldespande med låg så mus ikke kan gå heri. – opslag på Facebook vedr. dette 

o Jeppe er tovholder 

- Nyt køkken – Lisbeth kontaktes evt. Hjem og Fix fonden søges til materialer. AN-TV-fonden kan evt. 

også søges.  

o Jeppe er tovholder. 

- Webshop kan launches nu. Der er kommet link hertil. Opslag på Facebook vedr. klub-merch.  

o Jeppe kontakter Morten vedr. ændring af stævne t-shirt til bomuldsmateriale.  

- Oda har oprettet kontingent til klubbens pensionistmedlemmer. 

- Klubben har trods sidste bestyrelsesmøde stadig ingen nye dommere. Der arbejdes på at finde nye 

kandidater.  

o Møll kontakter Peter fra DSF vedr. nyt dommerkursus.  

- Nyt venneklub-arrangement skal arrangeres i Aalborg 

o Møll er tovholder. 

Regnskab og Økonomi 
- Der skal bestilles nyt udstyr – b.la. nye stænger og hipthruster 

o Oda er tovholder. 

Nye sager 
- Evaluering af Sommerfesten: flere aktiviteter, mere underholdning. Nye medlemmer af 

eventudvalget? – opslag på facebook. 

o  Oda er tovholder.  



- Julefrokost d. 2. december – fremadrettet altid den første weekend i december. 

- Frivillige der hjælper til arbejdsdage eller stævner får julefrokost til halv pris – opslag på facebook 

vedr. dette. 

o Oda er tovholder. 

- Det foreslås at suppleanter kan kobles på bestemte bestyrelsesposter f.eks. en suppleant på 

sekretær, en på kassererposten samt at en suppleant kan kobles på ny post kaldet reparation og 

vedligeholdelse - Vedkommende vil her være tovholder på vedligeholdelse af klubbens faciliteter 

samt udstyr – Luffe hjælper Oda, Ølgaard hjælper Lasse.Skrives i AASK for dummies.  

o Lasse er tovholder. 

- Frivillige skal belønnes for deres indsats gennem året. Der diskuteres forskellige modeller, 

heriblandt en fest, bowlingtur, klatrepark mm.  

- Kontingent: der skal betales kontingent hvis man træner i klubben minimum 2 gange om måneden. 

- Jeppe kontakter Jonas Bjerre vedr. tidligere gæstetræning og opførsel 

- Indkøb af 2 skærme til afholdelse af stævner + 1 skærm til klubben 

o Jeppe er tovholder 

 

Opfølgning 
- Indkøb af nyt udstyr: hipthrust 

o Oda er tovholder 

- Chipsystem/kodesystem til fordøren 

o Jonas snakker med medlem om en mulig løsning – Udsættes til at der er klarhed omkring 

om Holdsport implementerer løsningen, og til at sagen vedr. mulig overvågning af 

træningslokale er belyst. 

o Der afventes afklaring, om løsningen vil fungere. 

- Klubben anskaffer videoovervågning. 

  

- Opsætning af påmindelses-skilte vedr. oprydning samt lukning af vinduer og døre 

o Ølgaard er tovholder. Skal bare printes og hænges op. 

- Diskussion vedr. rengøring 2 gange om ugen tages op igen. Kim skal tage stilling til om han vil 

fortsætte med at gøre rent under de nye forhold ellers undersøges andre muligheder 

o Jeppe er tovholder 

 

Stævner 
Generelt:  

- Til stævner fremadrettet oprettes der en SoMe-post der inkluderer at poste resultater og resume af 

stævner på de sociale medier, samt frivillige til at filme løfterne (hvis der er bemanding til det) 

- Indkøb af kamera til film af løft til stævner, evt. enkelt opslag med antal løftere samt medaljer hertil 

bedes klubbens løftere om at tagge klubben i deres opslag. 

o Lasse og Ølgaard er tovholder 



- Ved stævner skal der fremadrettet laves opslag på klubbens sociale medier: Opslag ved. JM samt 

NM 

Ansøgninger 

Bordet rundt 
 

Ris og ros 

Næste møde 
Onsdag d. 8 november kl. 19.00 


